109學年度學生宿舍候補Ⅲ
2020-2021 Academic Year Dormitory Announcement of Waiting List Ⅲ
■【申請時程】：概述如下：（※如遇變更日期，均由學務處最新公告週知。）

1、候補Ⅲ(登記)：109年8月10日(一)中午12時起至8月20日(四)12時止。

2、公告候補Ⅲ床位：109年8月26日(三) 中午12時。

■【候補Ⅲ作業說明】：
以個人為申請單位，選擇三個志願莊別，依電腦亂數抽籤決定。
■【宿舍開放時間】：109年9月10日(四)中午12時。
■【注意事項】：    
1、本校宿舍床位數有限，如申請得床位者，一律須住滿整學年度；期間非因休、退、轉學或畢業離校等非個人因素，不退還保證金。亦不可頂讓或棄權不住，請審慎考慮後提出。
2、宿舍床位以填滿床位為原則，依宿舍需求和住宿狀況，住宿生須配合生輔組進行寢室與床位調遷編排。
3、寒假期間，行雲莊一、二樓住宿生須配合寒宿需求淨空寢室。 
4、寒暑假期間宿舍關閉，有住宿需求者須配合學校公告時程另提申請。
5、配合學校實施垃圾不落地政策，宿舍公共區將不放置垃圾筒及資源回收筒，為維護環境衛生應遵守宿舍生活公約。   
6、有任何問題，歡迎隨時聯絡學生事務處生活輔導組 余小姐、鍾小姐、陳校安。

           （專線：（03）8906212、（03）8906217、（03）8906224）。
■【Application schedule】：
1、 Waiting list application: 2020/08/10 ( Mon) 12:00 ~08/20(Thu) 12:00.

2、 Announcement of waiting list Ⅲ：2020/08/26(Wed) 12:00 .Visit the website for vacancies.

■【Dormitory opening 】：2020/09/10(Tue) 12:00.

■【Notes】: 

1. The accommodation fee for the academic year includes accommodation per semester, winter/summer vacation, etc.  According to the fee regulations; the opening and closing dates of the dormitory are based on the university's calendar. Residents who need to stay in a dormitory during summer or winter vacation must apply for the dormitory before the designated deadline.

★2. Even though dormitory and room preference is specified by applicants, residents must cooperate with any arrangements made by the Student Living Services Division due to the dormitory accommodation conditions.  

★3. In order to maintain a healthy living standard during the Summer and Winter vacations, all residents will be required to clean out their rooms, and any repairs shall be made accordingly. A luggage storage area will be provided for residents who need to store their luggage temporarily until the end of each vacation, respectively. Residents who fail to adhere to luggage storage rules should refrain from utilizing the service, and please note that the dormitory division will not be held liable for any loss of, or damage to your belongings, please store luggage at your own risk.

★4. During winter vacation, students who live on the first and second floors of Xingyun Zhuang (DormitoryⅤ) need to clear out their rooms. The dormitory will provide residents with an area to store their luggage until the end of the vacation period. 

★5. In line with the school's implementation of the "no landfills" garbage policy, garbage bins and recycling bins will not be placed in public areas of dormitories anymore, and public spaces around the dormitory shall be under observation in order to maintain a clean environment.

6. Please read all of the regulations carefully before completing the dormitory application.

